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1. Valg af dirigent 
Pia Festersen blev foreslået og tog imod valg. 

 
2. Bestyrelsens beretning 

Formandens beretning er vedhæftet referatet. Beretningen blev godkendt af 
forsamlingen. 

 
3. Fremlæggelse af revideret regnskab 

Sofie fremlagde regnskab. Regnskabet blev godkendt af forsamlingen. 

 
4. Kontingentfastsættelse 

Bestyrelsens forslag om uændret kontingent på kr. 500,00 blev godkendt. 
 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
På valg var Sofie, Pia og Jette. 

Sofie ønskede ikke genvalg. Nina blev valgt til bestyrelsen for 2 år. 
Pia blev genvalgt for 2 år. 

Jette blev genvalgt for 2 år. 
 

6. Valg af suppleant 
Mona blev valgt til suppleant for 1 år. 

 
7. Valg af revisor 

Else Andersen blev genvalgt for 1 år. 

 
8. Behandling af indkomne forslag 

Bestyrelsen har udarbejdet nye vedtægter, disse blev vedtaget af 
forsamlingen. 

Der var ikke indkommet forslag i øvrigt. 
 

9. Eventuelt 
Ad hoc udvalg: 

 
a) Turudvalg: 



Sofie, Birte og Lenette er villige til at arrangere udflugter i den kommende 

sæson. 

 
b) Pink Cup udvalg: 

Det bestående Pink Cup har besluttet at holde pause og springe et år over 
uden Pink Cup turnering i BGK. Udvalget har lavet et kæmpe arbejde de 

sidst år.  
 

Hvis nogen har lyst til at tage initiativ til at fortsætte arbejdet er de 
velkommen til at melde sig. 

 
Forslag fra Else Andersen:  

Man kunne alternativt lave en turnering der tilgodeser det lokale område, 
fx Julemærkehjemmet. 

 
Ang. vores tilbagevendende problem med at skaffe nye medlemmer kom 

der følgende forslag: 

 Else Andersen foreslog en slags mentorordning som ved 
Ællingerne. 

 Birte foreslog at tiderne blev mere fleksible, således at man også 
kunne spille om formiddagen, det ønsker mange af de ældre.   

 Mona foreslog, at man integrerede torsdagstøserne på en eller 
anden måde. 

 
Bestyrelsen har taget forslagene til efterretning og vil diskutere disse ved 

kommende møder. 
 

Øvrigt: 
Tak til forsamlingen for god ro og orden. 

Tak til Pia Festersen for god ordstyring. 
Tak til Sofie for mange års suverænt arbejde med regnskab, præmier, 

restaurantbooking og meget mere. 

Tak til Karin for at have taget en meget stor andel af Pink Cup arbejdet 
gennem mange år. 

Tak til Birte for stor støtte ved turneringsopsætning osv. 
 

 
Referat 30.09.2020 

 
Else Warmbier 


